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Protokół nr 2/18 

z posiedzenia Komisji Finansów i Skarbu Miasta   

w dniu 27 grudnia 2018 roku 
 

Na ogólną liczbę 10 członków  Komisji, w posiedzeniu  uczestniczyło 9, zgodnie 

z załączonymi listami obecności 

 

W posiedzeniu nie uczestniczyła radna Alicja Konopka 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyły osoby zgodnie z listą obecności  
 

Przebieg posiedzenia: 

 

Posiedzenie Komisji otworzyła i obradom przewodniczyła Pani 

Marianna Jóskowiak - Przewodnicząca Komisji. Następnie poprosiła o uwagi do 

proponowanego porządku, prosząc równocześnie o uzupełnienie go o punkt dotyczący 

przyjęcia protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 Komisja   nie zgłosiła uwag  i  jednogłośnie przyjęła następujący porządek 

dzienny: 

1. Przyjcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Informacja Prezydenta o dokonanych przez niego Zarządzeniami zmianach w 

budżecie (Zarządzenie  Nr 3273/18 z 10.12.2018 ).  

3. Zaopiniowanie projektów uchwał: 
a) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Łomża na lata 

2018 -2031 /druk nr 31, 31/1, 31B/   
b) w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018 /druk nr  32, 32/2, 32B/  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydatków które nie wygasają z upływem 

2018 roku /druk nr  34, 34/1, 34A z autopoprawką/  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej 

udzielonej Centrum Integracji Społecznej w Łomży w 2019 r. /druk nr 33, 33A/ 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikat od opłat 

jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów 

stanowiących własność Miasta Łomża w prawo własności gruntów i wysokości 

stawek procentowych bonifikat /druk nr 29, 29/1, 29B/ 

7. Sprawy różne. 
 

Ad. 1 

Marianna Jóskowiak – Przewodnicząca Komisji poprosiła o uwagi do protokołu 

nr 1/18 z posiedzenia Komisji Finansów.  

Radni uwag nie zgłosili i protokół z posiedzenia komisji  przyjęli. 

Ad. 2 
 

Marianna Jóskowiak – Przewodnicząca Komisji  wprowadzając do tematu 

poprosiła o uwagi do zarządzeń Prezydenta w sprawie zmian w budżecie. 

Radni nie zgłosili uwag i wątpliwości. 
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Ad. 3 a, b 
 

Przewodnicząca Komisji  wprowadzając do tematu poprosiła o uwagi i zapytania 

do proponowanych  zmian w budżecie i WPF.  

Głosów w dyskusji nie zgłoszono i Komisja w wyniku głosowania 9 glosami za, 

przy braku przeciwnych i wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2018 – 2031. 

Komisja w wyniku głosowania 9 głosami za, przy braku przeciwnych i 

wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie na rok 2018.  
 

Ad. 4 
 

 Wniosek Prezydenta w sprawie wydatków które nie wygasają z upływem 2018 

roku /druk nr  34, 34/1, 34A z autopoprawką/ przedstawiła Skarbnik Miasta.  

Głosów w dyskusji nie zgłoszono i Komisja  w wyniku głosowania 9 głosami za, 

przy braku przeciwnych i wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie wydatków które nie wygasają z upływem 2018.  
 

Ad. 5 

 Wniosek Prezydenta w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej 

udzielonej Centrum Integracji Społecznej w Łomży w 2019 r. /druk nr 33, 33A/ 

przedstawiła Skarbnik Miasta.  

 Odpowiadając na zapytania dotyczące  takiej, a nie innej wysokości wyjaśniła, 

że taka wysokość jest przyjęta do projektu. 

 Odpowiadając na zapytanie radnego Andrzeja Grzymały wyjaśniła, że środki na 

projekt płyną z RPO i w tym roku miasto nie dołożyło ani złotówki. W roku przyszłym 

miasto będzie dokładało do uczestnika zgodnie z uchwała, chyba, że  otrzyma 

zewnętrzne pieniądze, ponieważ jest złożony kolejny wniosek.   

 Więcej  uwag do projektu uchwały nie zgłoszono i Komisja i 8 głosami za, przy 

braku przeciwnych i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielonej Centrum Integracji 

Społecznej w Łomży w 2019 r. 
 

Ad. 6 

 

 Przewodnicząca Komisji  wprowadzając do tematu poprosiła o uwagi i zapytania 

do proponowanej treści uchwały z autopoprawką. 

 Radny Dariusz Domasiewicz zabierając głos ponowił wniosek klubu Radnych 

„Przyjazna Łomża” o zwiększenie bonifikaty do 99 % (wniosek w załączeniu).  

 Prezydent Andrzej Garlicki zabierając głos  przypomniał, że pierwotny wniosek  

był na poziomie bonifikaty, która obowiązuje w Skarbie Państwa tj. 60%. Ponieważ 

sytuacja jest bardzo dynamiczna i wiele samorządów proceduje bonifikatę w wymiarze 

98%, Prezydent uznał, że jeżeli Rada ma  procedować i przyjąć bonifikatę, to należy 

to zrobić na takim poziomie, jak robią to inne samorządy. Stąd autopoprawka 
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Prezydenta, aby bonifikata wynosiła 98%. Dla samorządów oznacza to uszczuplenie 

dochodów. 

 Radny Ireneusz Cieślik poprosił o wyjaśnienie, dlaczego jest tak istotny  ten 

proponowany przez Klub Radnych procent, że wnioskują o zwiększenie bonifikaty do 

99%.  

 Radny Dariusz Domasiewicz odpowiadając wyjaśnił, że jeżeli chodzi o kwestie 

finansowe, to z wyjaśnień Prezydenta wynika, że  będzie to ok. 250 tys. zł, ale jest 

stwierdzenie, że nie mogą dokładnie tego określić, a więc i oni składając wniosek nie 

byli w stanie podać szczegółowych danych, jest to szacunkowo. Zauważył, że miasto 

już sprzedawało działki z użytkowania wieczystego na własność i w szczególnych 

przypadkach stosowało ulgę 99%. Składając więc wniosek przyjęli, że wszystkie 

podmioty są równe i  powinny mieć takie same prawa. Podkreślił, że jest to wniosek 

Klubu Radnych i każdy może mieć swoje zdanie.  

 Radny Ireneusz Cieślik odnosząc się do uzasadnienia stwierdził, że w jego 

odczuciu kościół, parafia służy wszystkim obywatelom na zawsze, natomiast 

sprzedawanie dzierżawy za 99% wszystkim ni jak ma się jego zdaniem ze 

sprawiedliwością. Dodał, że jak on swego czasu wykupywał działkę, to płacił 90%, 

gdzie więc sprawiedliwość, nigdy jej nie było. 

 Radny Dariusz Domasiewicz odpowiadając zwrócił uwagę, że taki jest ich 

wniosek, nic nie stoi na przeszkodzie, aby radny złożył inny wniosek.  

 Radny Ireneusz Cieślik odpowiadając stwierdził, że nie podważa tego, iż płacił 

90%, podważa natomiast to, co proponuje radny 99%, jak dla instytucji kościelnej.  

 Radny Maciej Borysewicz zabierając glos zwrócił uwagę, że radni nie stali by 

przed tym dylematem, gdyby nie ustawa, która weszła w życie. Zauważył, że wcześniej 

było różnie i część osób skorzystała z ulg, jakie były możliwe, część nie. Dodał, że 

można zastanawiać się, czy zwiększenie o ten 1% to jest „pod publiczkę” czy też nie. 

Zauważył, że przy 60% bonifikacie teoretyczny dochód to prawie 11 mln zł, a przy 98% 

bonifikacie, to 540 tys. zł, a więc jeszcze ten jeden procent nie ma znaczenia. 

Podkreślił, że z punktu widzenia merytorycznego, to należałoby zostać przy bonifikacie 

60%, ale wiadomo, że w tym temacie  będzie toczyła się dyskusja emocjonalna, nie 

merytorycznie i dla niego ten 1 % nie będzie miał różnicy.  

 Radna Hanka Gałązka odnosząc się do wypowiedzi Skarbnik Miasta na 

posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej, w której stwierdziła ona, że w projekcie 

budżetu na rok 2019 przyjęto kwoty na poziomie 95%. Należy więc mieć świadomość, 

że przyjmując nawet 98% należy  dokonać zmian w dochodach projektu budżetu na 

rok 2019. Należy więc zastanowić się, czy nie warto wrócić do 95%, które  zawarte są 

w projekcie budżetu. Podkreśliła, że ona jest za 95% bonifikatą. 

 Przewodnicząca zakończyła dyskusje i poddała pod glosowanie wniosek Klubu 

Radnych o podwyższeniu bonifikaty do 99%.   

Komisja w wyniku glosowania  4 głosami za, przy 4 glosach przeciwnych i 1 

wstrzymującym nie zajęła stanowiska w sprawie proponowanej zmiany. 

Komisja  w wyniku głosowania 4 głosami za, przy 4 przeciwnych i 1  

wstrzymującym nie zaopiniowała również proponowanego przez Prezydenta Miasta  

projektu uchwały z autopoprawką w sprawie  warunków udzielania bonifikat od opłat 
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jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów 

stanowiących własność Miasta Łomża w prawo własności gruntów i wysokości stawek 

procentowych bonifikat.   
 

Ad. 7 
 

W sprawach różnych nie zgłoszono problemów. 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

                                                                                                                                       
                                                                                                Przewodnicząca 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
            Marianna Jóskowiak 

 

 

Protokołowała: 

 

D. Śleszyńska  
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 27 grudnia 2018 r. 

 

 

w sprawie zmian w WPF na lata 2018 - 2031 /druk nr 31, 31/1,31B/ 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie zmian w 

WPF na lata 2018 - 2031 /druk nr 31, 31/1, 31B/ analizowała na posiedzeniu w dniu  

27 grudnia 2018 r. i po wnikliwej analizie materiałów oraz dyskusji, w wyniku 

głosowania 9 głosami za, przy braku przeciwnych i   wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  

Miasta Łomża na lata 2018 – 2031. 

 

 

 

                                                                                               Przewodnicząca 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
            Marianna Jóskowiak 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 27 grudnia 2018 r. 

 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018 /druk nr 32, 32/1, 32B/ 

 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie zmian  

w budżecie miasta na rok 2018 /druk nr 32, 32/1, 32B/  analizowała na posiedzeniu w 

dniu 27 grudnia 2018 r. i po wnikliwej analizie materiałów oraz dyskusji, w wyniku 

głosowania 9 głosami za, przy braku przeciwnych i   wstrzymujących pozytywnie 

zaopiniowała projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2018. 

 

 

                                                                                               Przewodnicząca 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
 
          Marianna Jóskowiak 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia 27 grudnia 2018 r. 

 

w sprawie wydatków które nie wygasają z upływem 2018 roku /druk nr  34, 34/1, 34A 

z autopoprawką 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie wydatków 

które nie wygasają z upływem 2018 roku /druk nr  34, 34/1, 34A z autopoprawką 

analizowała na posiedzeniu w dniu 27 grudnia 2018 r. i po wnikliwej analizie materiałów 

oraz dyskusji, w wyniku głosowania 9 głosami za, przy braku przeciwnych i   

wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projektu uchwały w sprawie wydatków które 

nie wygasają z upływem 2018 roku.  

 

 

                                                                                               Przewodnicząca 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
 
          Marianna Jóskowiak 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia  27 grudnia 2018 r. 

 

w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielonej Centrum Integracji 

Społecznej w Łomży w 2019 r. /druk nr 33, 33A/ 

 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie ustalenia 

stawki dotacji przedmiotowej udzielonej Centrum Integracji Społecznej w Łomży w 

2019 r. /druk nr 33, 33A/analizowała na posiedzeniu w dniu 27 grudnia 2018 r. i po 

wnikliwej analizie materiałów oraz dyskusji, w wyniku głosowania 8 głosami za, przy 

braku przeciwnych i 1 wstrzymującym pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 

sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielonej Centrum Integracji 

Społecznej w Łomży w 2019 r.  

 

 

                                                                                               Przewodnicząca 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
           Marianna Jóskowiak 
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Opinia 

Komisji Finansów i Skarbu Miasta  

z dnia  27 grudnia 2018 r. 

 

w sprawie warunków udzielania bonifikat od opłat jednorazowych z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów stanowiących własność 

Miasta Łomża w prawo własności gruntów i wysokości stawek procentowych bonifikat 

/druk nr 29, 29/1, 29B/ 

 
 

 

Komisja Finansów i Skarbu Miasta  wniosek Prezydenta w  sprawie warunków 

udzielania bonifikat od opłat jednorazowych z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego gruntów stanowiących własność Miasta Łomża w prawo 

własności gruntów i wysokości stawek procentowych bonifikat /druk nr 29, 29/1, 29B/ 

analizowała na posiedzeniu w dniu 27 grudnia 2018 r. 

 W trakcie dyskusji radni Klubu Radnych „Przyjazna Łomża” zgłosili wniosek o 

wprowadzenie zmian w projekcie uchwały polegających na zmianie zapisów w § 2 pkt 

1 i 2 z 98% na 99%. 

 Po wnikliwej analizie materiałów oraz dyskusji, w wyniku głosowania 4 głosami 

za, przy 4 przeciwnych i 1  wstrzymującym nie zajęła stanowiska w sprawie 

proponowanej zmiany. 

Komisja  w wyniku głosowania 4 głosami za, przy 4 przeciwnych i 1  

wstrzymującym nie zaopiniowała również proponowanego przez Prezydenta miasta  

projektu uchwały w sprawie  warunków udzielania bonifikat od opłat jednorazowych z 

tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów stanowiących 

własność Miasta Łomża w prawo własności gruntów i wysokości stawek procentowych 

bonifikat.  

 

 

 

                                                                                               Przewodnicząca 
Komisji Finansów i Skarbu Miasta 
              
           Marianna Jóskowiak 

 


